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Tisztelt Szervezők, Oktatók, Diákszervezeti Képviselők, Kedves Résztvevők! 

Nagy örömmel és megtiszteltetéssel köszöntöm Önöket a IV. Tehetséghíd konferencia 

megnyitóján – fővédnökként és az Erdélyi Múzeum-Egyesület elnökeként egyaránt. Külön öröm 

számomra, hogy e találkozón az EME társszervezőként vehet részt, ezzel is megerősítve 

elkötelezettségét a fiatalok tudományművelői törekvései iránt. 

Ez a rendezvény eddig az EME által életre hívott Magyar Tudomány Napja Erdélyben 

rendezvénysorozat keretében került megrendezésre, most pedig új időpontban és formában ad 

alkalmat a találkozásra és közös gondolkodásra. 

A Tehetséghíd nem csupán szimbolikus elnevezés: valóságos összeköttetést teremt generációk, 

intézmények és tudományterületek között. Egy olyan fórumot jelent, ahol tapasztalat, 

kezdeményezőkészség és közös gondolkodás találkozik – mindaz, ami egy élő tudományos 

közösséghez szükséges. 

Különösen fontosak számomra azok a rendezvények, amelyek ötlete, kezdeményezése és 

szervezése a fiataloktól ered, hiszen ezek a találkozások róluk és értük szólnak. A mostani 

konferencia pedig éppen ilyen: fiatalok kezdeményezése nyomán jött létre, de hatása messzire 

mutat – az egész tudományos közösség nyer vele. 

A mostani találkozó különösen időszerű, hiszen a Tudományos Diákköri Konferenciák (TDK) 

szezonja előtt nyújt lehetőséget arra, hogy megbeszéljük: hogyan segíthetjük még 

hatékonyabban a fiatalokat a kutatói pálya első lépéseinél. Hogyan építhetünk olyan támogató 

környezetet, amely ösztönzi a kíváncsiságot, a szakmai elkötelezettséget, és megnyitja az utat az 

élethosszig tartó tanulás és kutatás előtt? 

Az EME immár több mint másfél évszázada működik a magyar tudományosság szolgálatában, és 

ma is egyik fontos küldetésének tekinti a tehetséggondozást. Számos formában nyújtunk 

lehetőséget fiatal kutatóknak: időszakos kutatási programokat működtetünk, szakosztályi 

tudományos műhelyeket támogatunk, ösztönözzük a publikációt, mentorálást, és nyitottak 

vagyunk az együttműködésre minden olyan szervezettel, amely a tudósutánpótlás ügyét 

fontosnak tartja. Ezért tartjuk értékes kezdeményezésnek a Tehetséghíd konferenciát is, amelyet 

örömmel támogatunk. 

Meggyőződésem, hogy a mai találkozó is hozzájárul egy olyan közös szellemi tér kialakításához, 

ahol az ötletek, elképzelések és terveik mellett elköteleződés, lendület és bátorítás is születik. 



Bízom benne, hogy e fórum nemcsak kérdéseket vet fel, hanem válaszokat is kínál, s mindazok 

számára, akik ma itt vannak, megerősítő és előremutató élménnyé válik. 

Sok sikert kívánok a konferencia munkájához, és köszönöm a szervezőknek, hogy ezt a 

kezdeményezést immár negyedik alkalommal is útjára indították. 

 

Nagyrabecsüléssel és bizalommal: 

Bitay Enikő, 

akadémikus, az Erdélyi Múzeum-Egyesület elnöke 

 


